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§ 128 Dnr 8157 
 
Justering av protokoll 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden utser Otto Lindlöf (S) till att justera 
protokollet. 
 
Bakgrund 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar om vem som ska justera protokollet 
tillsammans med ordförande.    
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§ 129 Dnr 7520 
 
Fastställande av dagordning 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Dagordningen fastställs i enlighet med det förslag som återges i 
kallelsen. 
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§ 130 Dnr 65 
 
Allmänhetens frågestund  

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
En person från allmänheten medverkar och ställer frågor om 
sparkcyklar på Växjö stadsbibliotek. 
 
Bakgrund 
Nämndens sammanträden är öppna för allmänheten och inleds med 
allmänhetens frågestund. Vem som helst har under denna punkt 
möjlighet att ställa frågor till nämndens politiker. 
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§ 131 Dnr 8158 
 
Information från förvaltningen, ledamöter och 
ersättare 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Förvaltningschefen Tomas Ekelius informerar: 

• Kommunfullmäktige avsätter 10 miljoner kronor som ett extra 
stöd till kommunens föreningar för att klara ökade 
energikostnader. Kriterier för ansökan är framtagna och 
ansökningstiden pågår. Handläggning av ansökningarna kommer 
att ske på kultur- och fritidsförvaltningen. 

• Kommunstyrelsen avsätter 40 mkr i en investeringsfond för 
långsiktiga investeringar för att minska energibehovet för 
föreningar och deras eventuella fastighetsbolag. Kultur- och 
fritidsförvaltningen handlägger ärendet. 

• Kulturchefen har nu avslutat sin anställning. Rekrytering pågår. 
• Växjö DFF:s målsättning om att ha en egen anläggning. 
• Växjö DFF har kvalat in i damallsvenskan 2023. De gratuleras av 

nämnden för prestationen. 
• Löpande verksamhet inom kulturavdelningen. Biblioteket 

arrangerar bokmässa kommande lördag.  
• Förfrågan har inkommit från bandyförbundet om att arrangera 

bandy-VM för damer och herrar 2023.  
• Indexuppräkning för kulturinstitutionerna pågår. 

 
Fritidschef Jessica Råhlin informerar: 

• Brister har upptäckts hos en förening när det gäller kontroller av 
belastningsregistret för deras ledare.  

• Dialog förs med naturistföreningen om naturistbadet på Stora 
Pene.  

• En praktikant kommer till fritidsavdelningen under hösten. 
Kommer att arbeta med olika projekt. 

• Den nya sporthallen och biblioteket i Lammhult invigs i januari.  
• Flera som är intresserade av att driva verksamhet på 

ridsportanläggningen på Teleborg har lämnat intresseanmälan. 
Arbetet går vidare med att utse arrendator. 

• Braås ponny och ridklubb har fått beviljat investeringsstöd för att 
bygga ett uppvärmt rum. Tidsperioden för att utnyttja stödet 
förlängs med ett år. Föreningen har också 150 000 kr beviljat i 
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ridsportsmedel för att bygga en parkering. Då föreningen räknar 
med att det blir billigare att färdigställa omfördelas resterande 
medel till deras nya stallbyggnation. 

• På söndag genomförs Idrottskalaset på Tipshallen. 20 föreningar 
medverkar och besökarna får prova på deras verksamheter. 

• Dansklubben Swing har ansökt om akutbidrag på grund av 
påverkan av coronapandemin.  

• En skrivelse har inkommit från organisationerna som bedriver 
verksamhet inom Arenastadsområdet.  

 
Ordförande Jon Malmqvist (KD) informerar kort om slutredovisningen 
av uppdraget att utreda om det går att bygga en ny simhall söder om 
den nuvarande. 
 
Otto Lindlöf (S) informerar om presidiemöte med Region Kronoberg.  
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§ 132 Dnr 2022-00001 
 
Inkomna handlingar för kännedom 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden noterar informationen.  
 
Bakgrund 
Kultur- och fritidsförvaltningen lämnar en redovisning av inkomna 
handlingar för kännedom. Handlingarna har inkommit under perioden 1 
oktober till och med 9 november 2022.   
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§ 133 Dnr 2022-00002 
 
Redovisning av delegationsbeslut 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden noterar redovisningen.   
 
Bakgrund 
Kultur- och fritidsförvaltningen redovisar beslut som de har fattat på 
delegation av kultur- och fritidsnämnden. Enligt kommunallagen 
(2017:725) 6 kap 37 § får en nämnd ge anställda hos kommunen i uppgift 
att besluta i stället för nämnden i vissa ärenden. Redovisningen i 
rapporten gäller delegationsbeslut registrerade under perioden 5 
oktober 2022 till och med 9 november 2022.  
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§ 134 Dnr 2022-00003 
 
Ekonomisk uppföljning per oktober med 
helårsprognos 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner den ekonomiska rapporten för 
oktober 2022 med helårsprognos. 
 
Bakgrund 
Den ekonomiska uppföljningen för perioden januari till oktober, visar en 
positiv budgetavvikelse om 7,4 miljoner kronor. Periodens utfall uppgår 
till 156,8 miljoner kronor, vilket kan jämföras med 150,2 miljoner kronor 
föregående år. Prognosen för helåret är en positiv budgetavvikelse på 
6,2 miljoner kronor. 
 
Prognosen för helåret är ett budgetöverskott på 6,2 miljoner kronor. 
Avvikelsen består främst av en större utbetalning från Vöfab, förändrad 
hantering av aktivitetsstöd, senarelagda investeringar, ej budgeterad 
hyra för ny kampsportslokal, samt återställningskostnader för 
sporthallen i Lammhult som förvaltningen hyr av Abstracta. 
Projekteringskostnader på Åbo kommer belasta årets resultat. 
Prognosen tar även hänsyn till de högre elkostnaderna som tillsammans 
med ett statligt stöd ger en positiv avvikelse på 0,6 miljoner kronor.    
 
Beslutsunderlag 
Månadsrapport oktober 2022, 2022-11-10 
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§ 135 Dnr 2022-00078 
 
Medborgarförslag om att bygga ett paddingtonland 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden tackar för förslaget. Nämnden avslår 
medborgarförslaget om att bygga ett Paddingtonland med anledning av 
att sådan verksamhet inte bedöms vara prioriterad i relation till andra 
investeringar.  
 
Bakgrund 
En medborgare har inkommit med förslag om att bygga ett 
Paddingtonland. Björnen Paddington är en fiktiv figur som förekommer i 
flera barnböcker av den brittiske författaren Michael Blond, varav den 
första utkom 1958. Den lilla bruna björnen med sin blå kappa, ett hjärta 
av guld och en stor kärlek till marmeladsmörgåsar har sedermera 
kommit att bli något av en nationalsymbol i England och är en flitigt 
förekommande maskot. Paddington har inte uppnått samma status i 
Sverige men har genom i första hand böcker, tv och långfilm blivit känd 
även för en svensk publik. Paddington är ett skyddat varumärke och 
rättigheterna innehas av Paddington and Company Limited.  
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 86/2022 lämnat följande förslag till beslut: 
Kultur- och fritidsnämnden tackar för förslaget. Nämnden avslår 
medborgarförslaget om att bygga ett Paddingtonland med anledning av 
att sådan verksamhet inte bedöms vara prioriterad i relation till andra 
investeringar.  
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 17 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår att 
bedömningen är att den föreslagna byggnationen inte är lämplig. 
Skapandet av ett nöjesland skulle innebära stora investeringar och 
bedöms inte vara prioriterat vare sig i relation till Växjö kommuns 
besöksnäringsplan eller i relation till andra investeringar som syftar till 
att möjliggöra en aktiv fritid. Karaktären saknar vidare koppling till Växjö 
kommun som plats. Dylika satsningar bör i första hand överlåtas till 
privata intressenter. 
 
Beslutet skickas till 
För kännedom 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 
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§ 136 Dnr 2022-00076 
 
Medborgarförslag om utomhusbad i Växjö 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur och fritidsnämnden tackar för förslaget. Nämnden avslår 
förslaget om att bygga ett utomhusbad, då detta i nuläget inte är 
prioriterat. 
 
Bakgrund 
Medborgarförslag har inkommit om att bygga ett utomhusbad i Växjö. 
Förslagsställaren påtalar att ett utomhusbad skulle göra Växjö mer 
attraktivt och vara en tillgång för Växjöborna.  
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 87/2022 lämnat följande förslag till beslut: 
Kultur och fritidsnämnden tackar för förslaget. Nämnden avslår 
förslaget om att bygga ett utomhusbad, då detta i nuläget inte är 
prioriterat. 
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 19 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår bland annat 
att ett utomhusbad i nuläget inte är aktuellt då bland annat ny simhall 
prioriteras gällande badanläggningar. Samtidigt pågår upprustning av 
frilufts- och badplatsområde Evedal vid Helgasjön med ombyggnation av 
omklädningshytter, toaletter samt en ny kiosk. En översyn görs även av 
bryggor med mera för att erhålla en god och säker badplats. I Lammhult, 
ca 4 mil norr om Växjö centrum finns Lammhultsbadet, som under 
sommarsäsong erbjuder utomhusbad i två 25-metersbassänger med 
hopptorn. Där finns omklädningsrum, stora gräsytor och kiosk. 
 
Beslutet skickas till 
För kännedom 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 
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§ 137 Dnr 2022-00091 
 
Medborgarförslag om läktare på Norremarks 
idrottsplats 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur och fritidsnämnden tackar för förslaget och besvarar det med att 
ge förvaltningschefen i uppdrag att se över möjligheten att anlägga 
läktare vid fotbollsplanerna på Norremark samt se över motsvarande 
insatser vid samtliga kommunala fotbollsplaner. 
 
Bakgrund 
Medborgarförslag har inkommit om att anlägga läktare av något slag 
utmed de tre befintliga fotbollsplanerna på Norremarks idrottsplats. 
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 88/2022 lämnat följande förslag till beslut:  
Kultur och fritidsnämnden tackar för förslaget och besvarar det med att 
ge förvaltningschefen i uppdrag att se över möjligheten att anlägga 
läktare vid fotbollsplanerna på Norremark samt se över motsvarande 
insatser vid samtliga kommunala fotbollsplaner. 
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 19 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår bland annat 
att liknande önskemål och förslag om läktare har lyfts även för andra 
kommunala fotbollsplaner och förvaltningen ser det angeläget att en 
likvärdig hantering och bedömning görs. En översyn bör göras och där 
möjlig utformning, investerings- och driftkostnad ska utredas. 
 
Yrkanden 
Lena Wibroe (M) med instämmande av Håkan Frizén (V), Michael Färdig 
(L), Annika Nilsson (C), Otto Lindlöf (S), Marko Kosonen (S), Lena 
Johansson (MP), Christer Svensson (SD) och ordförande Jon Malmqvist 
(KD): Bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Jon Malmqvist (KD) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt 
arbetsutskottets förslag. 
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Beslutet skickas till 
För kännedom 
Förslagsställaren 
Kommunstyrelsen 
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§ 138 Dnr 2022-00084 
 
Medborgarförslag om utveckling av Rottne badplats  

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden besvarar medborgarförslaget med att 
planeringsarbete pågår för utveckling av Rottne badplats. Nämnden 
tackar för förslaget och meddelar att utvecklingen ska prioriteras högt 
inför kommande badsäsong, där åtgärder kan komma att genomföras i 
etapper. 
 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige har i oktober beslutat att överlämna 
beslutanderätten för detta medborgarförslag till kultur- och 
fritidsnämnden. 
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 89/2022 lämnat följande förslag till beslut: 
Kultur- och fritidsnämnden besvarar medborgarförslaget med att 
planeringsarbete pågår för utveckling av Rottne badplats. Nämnden 
tackar för förslaget och meddelar att utvecklingen ska prioriteras högt 
inför kommande badsäsong, där åtgärder kan komma att genomföras i 
etapper. 
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 20 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår bland annat 
att Bergets badplats i Rottne är utpekat som ett av flera värdefulla 
rekreationsområden i Grönstrukturprogram för Rottne (KS 2016-12-06). 
 
Friluftsprogram för Växjö kommun (KS 2017-08-15) visade följande 
utvecklingsinriktning "Vid Bergets badplats skapas helt nya lekmiljöer 
och strandlinjen förbättras med mer sand samt antalet bryggor utökas. 
Ett viktigt besöksmål för naturturism." 
 
Enligt kultur- och förvaltningens utvecklingsplan för badplatser (2018) 
har insatser utförts som förbättrat tillgänglighet och friluftsanordningar 
vid badplatsen, t ex en tillgänglighetsanpassad rullbar badramp, nya 
sektioner på badbryggan och nyrenoverad grillplats med sittbänkar. 
 
Inför 2023 pågår planeringsarbete för att tillskapa lekmiljöer för yngre 
barn, fler friluftsanordningar och aktivitetsytor med belysning som 
utökar säsongen för besökare vid badplatsen. Nämnda antagna program 
och pågående planeringsarbete tangerar väl budskapet i detta inkomna 
medborgarförslag. 
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Beslutet skickas till 
För kännedom 
Förslagsställaren 
Kommunstyrelsen 

 



 Sammanträdesprotokoll 
Kultur- och fritidsnämnden 
2022-11-16 

 

   

 
Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   19 (33) 

 

§ 139 Dnr 2022-00092 
 
Medborgarförslag om belysning i motionsspår i 
Furuby 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur och fritidsnämnden tackar för förslaget. Nämnden avslår 
förslaget om en utbyggnad av befintlig belyst del i motionsspåret i 
Furuby. Detta med anledning av att i första hand komplettera orter i 
Växjö kommun som inte har någon del av motionsspår belysta. 
 
Bakgrund 
Medborgarförslag har inkommit från Furuby Idrottsförening, med 
förslag om att komplettera befintlig belyst del i motionsspår, till att 
utökas för att belysa hela sträckningen på motionsspåret. 
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 90/2022 lämnat följande förslag till beslut:  
Kultur och fritidsnämnden tackar för förslaget. Nämnden avslår 
förslaget om en utbyggnad av befintlig belyst del i motionsspåret i 
Furuby. Detta med anledning av att i första hand komplettera orter i 
Växjö kommun som inte har någon del av motionsspår belysta. 
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 19 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår att det, 
sedan 2013, har förts en dialog mellan idrottsföreningen och kommunen 
gällande en utökning av befintlig belysning som är anlagd i en slinga om 
knappt en kilometer. Önskemålet har varit att komplettera och utöka 
belysningen i den andra delen av slingan. Totallängden för ett belyst 
motionsspår skulle då bli ca 3,2 km och en utökning med ca 50 
belysningsstolpar. Åtgärden har inte blivit budgeterad och utförd av den 
anledningen att andra projekt har prioriterats. 
 
I dagsläget finns en ambition att se över alla motionsspår i kommunen 
och lägga upp en strategi och åtgärdsplan. I första hand kommer orter 
utan någon belyst del av motionsspår att prioriteras före de som har 
delar av ett motionsspår belyst. 
 
Beslutet skickas till: 
För kännedom 
Förslagsställaren 
Kommunstyrelsen 
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§ 140 Dnr 2022-00110 
 
Remiss från kommunstyrelsen av Region Kronobergs 
remiss av Idrottspolitiskt program 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden föreslår att kommunstyrelsen lämnar 
följande yttrande över remissutgåvan av Idrottspolitiskt program för 
Region Kronoberg: 
 
Växjö kommun ställer sig positiva till framtagandet av ett Idrottspolitiskt 
program för Kronobergs län. Växjö kommun delar programmets vision 
om en ”hållbar och inkluderande idrottsrörelse med bredd och spets”. 
Det är i linje med Hållbara Växjö 2030 och riktningsmålen ett kultur- 
och fritidsutbud med bredd- och spets samt ett engagerat civilsamhälle 
och starkare föreningsliv. Växjö kommun ser vidare positivt på 
ambitionen om ett starkare föreningsliv med avseende på 
ledarutveckling, föreningsdemokrati och organisationsutveckling, 
möjligheten för alla kronobergare att delta i idrottsrörelsen samt särskilt 
uppmärksammande av barn och ungas rätt till idrott utifrån sina villkor. 
Programmets mål och utvecklingsinsatser bedöms över lag vara 
relevanta i relation till civilsamhällets lokala behov och Strategi 2025.  
 
I målområdet ”Barn och unga ska ha rätt till idrott utifrån sina villkor” 
(s.8) är en av utvecklingsinsatserna ”stödja talangutveckling”. Om denna 
insats ska vara knuten till det specifika målet bör innebörden förtydligas 
då det lätt kan associeras med omfattande träning, specialisering och 
selektering, vilket kan ge en kontraproduktiv effekt.  
 
Växjö kommun saknar vidare ett tydliggörande av hur kommunerna ska 
göras delaktiga i genomförandet och hur Region Kronoberg ser på 
ansvaret för att utveckla samverkan med länets kommuner. I 
programmet framhålls RF-SISU Småland som en viktig samverkanspart. I 
programmets inledning står det exempelvis att:  
 
”Programmet genomförs i huvudsak via idrottsöverenskommelse 
Kronoberg som beskriver hur kulturnämndens driftsanslag till RF-SISU 
Småland styrs och följs upp.” (s.4) 
 
”Idrottsrörelsen är en del av civilsamhället och samarbetet mellan RF-
SISU Småland och Region Kronoberg ska präglas av de sex principerna 
för samverkan mellan det offentliga och det civila samhället; 



 Sammanträdesprotokoll 
Kultur- och fritidsnämnden 
2022-11-16 

 

   

 
Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   21 (33) 

 

självständighet och oberoende, dialog, kvalitet, långsiktighet, öppenhet 
och insyn samt mångfald.” (s.5)  
 
Detta ger bilden av att det idrottspolitiska programmet i första hand 
utgör en fördjupning av överenskommelsen mellan Region Kronoberg 
och RF-SISU Småland.  
 
Växjö kommun ser potential att utveckla samverkan på regional nivå där 
idrottsrörelsen ses som en viktig del för att främja ett aktivt liv som 
bidrar till god fysisk och psykisk hälsa bland länets invånare. Ett mer 
samordnat och strategiskt arbete skulle på detta sätt kunna stärka 
idrottsrörelsen och folkhälsan i Kronobergs län. Något som i sin tur 
bidrar till Kronoberg som en attraktiv plats för boende, besökare och 
näringsliv. Kommunerna är centrala i den lokala idrottsrörelsens 
utveckling bland annat genom ekonomiskt stöd, rådgivning, 
kompetensutvecklande insatser och samverkan. Precis som det 
konstateras i programmet så är det på kommunal nivå som invånare och 
besökare möter idrotten – som utövare, ledare eller supporter.  
Mot bakgrund av ovan resonemang gällande idrott och god hälsa kunde 
programmet gynnas av en inledning som beskriver varför 
idrottsrörelsen är viktig i relation till folkhälsan. Detta skulle tydliggöra 
vikten av programmet. Vidare vore det önskvärt att språket förenklas i 
vissa delar, ett sådant exempel är målet om ”en hållbar infrastruktur för 
idrottsrörelsen”. Det är svårt att förstå vad detta innebär utan en 
närmare förklaring.  
 
I nulägesanalysen förekommer hänvisningar till studier som är upp emot 
10 år gamla. Det kan övervägas om det finns mer aktuella källor att 
referera till. I relation till elitidrottens förutsättningar, som beskrivs i 
nulägesanalysen, är Prestationscentrum för Kast och Athletic 
Development Center (ADC) i Växjö, värda att nämna som unika tillgångar 
i regionen.  
 
I avsnittet Idrottsrörelsens Infrastruktur (s.15) i nulägesanalysens listas 
exempel på RF-SISU Smålands uppgifter. Formuleringarna skiljer sig 
något från det fastställa basuppdraget som gäller för samtliga RF-SISU 
distrikt från och med 2022. I programmet framgår det inte om exemplen 
tillhör den särskilda överenskommelsen mellan RF-SISU Småland och 
regionen eller om det är ett generellt uppdrag för RF-SISU Småland. Det 
finns således anledning att se över huruvida det är basuppdraget som i 
stället ska lyftas fram eller om det ska förtydligas att uppgifterna härrör 
från överenskommelsen. 
I avsnittet platser för idrott (s.18) i nulägesanalysen står det att: ”Det 
finns en brist på ändamålsenliga anläggningar och idrottsmiljöer. Vissa 
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föreningar äger och driver sina egna anläggningar vilket är en stor 
ekonomisk påfrestning för den enskilda föreningen.” Här vore det 
önskvärt att texten utvecklas med beskrivning av de mest framträdande 
behoven, gärna relaterat till ett faktaunderlag. Förutsättningarna skiljer 
sig starkt åt mellan olika idrotter.  
 
Avslutningsvis saknas en precisering av programperiodens längd. Den 
Regionala kulturplanen är exempelvis gällande för perioden 2022 - 2024.   
 
Bakgrund 
Regionfullmäktige uppdrog till kulturnämnden i budget 2022 att ta fram 
ett idrottspolitiskt program i samverkan med idrottsrörelsen. 
Kulturnämnden beslutade (KN § 7/2022) om en processplan för 
framtagande av programmet inklusive övergripande principer. I 
programmet anges att dialog har förts främst med RF-SISU Småland 
men även med en grupp ungdomar som är engagerade i idrottsrörelsen 
samt länets kommuner.  
 
Vidare framgår att Region Kronobergs kulturnämnd ansvarar för att 
genomföra och följa upp målen i det idrottspolitiska programmet och 
förfogar över personella, ekonomiska och organisatoriska resurser för 
att göra det. Region Kronobergs viktigaste strategi för att nå målen i det 
idrottspolitiska programmet är att garantera en stabil regional 
infrastruktur för idrotten. Därför investerar kulturnämnden regionala 
driftsanslag i RF-SISU Småland. Driftsanslaget är långsiktigt, omfattar 
hela länets geografi och kommer Kronobergs invånare och besökare till 
del. Insatser i det idrottspolitiska programmet genomförs också genom 
utvecklingsinsatser. Kulturnämnden förfogar över strategiska 
utvecklingsmedel för att initiera och driva förändringsarbete.  
 
Programmet innehåller tre målområden: 
* Kronobergs infrastruktur för idrottsrörelsen ska vara hållbar utifrån 
regionala förutsättningar. 
* Alla kronobergare ska ha möjlighet att delta i idrottsrörelsen. 
* Barn och unga ska ha rätt till idrott utifrån sina villkor. 
Till vart och ett av dessa är 5-7 utvecklingsinsatser knutna som på ett 
övergripande sätt beskriver vilka typer av insatser som ska göras i 
strävan mot målet. Målen ska följas upp varje år genom kulturnämndens 
uppföljning av regionala driftsanslag. I uppföljningen ingår 
verksamhetsuppföljning av RF-SISU Småland. 
 
I yttrandet från Växjö kommun efterfrågar Region Kronoberg särskilt 
svar på nedanstående frågor:  
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* Speglar nulägesanalysen utmaningarna och de regionala strukturerna 
för idrott i Kronoberg? 
* Möter de regionala idrottspolitiska prioriteringarna nuläge och 
utmaningar för Kronobergs idrottsrörelse? 
 
Beslutsunderlag 
Förvaltningschefens skrivelse, 2022-11-03 
Remissutgåva Idrottspolitiskt program för Kronoberg 
 
Yrkanden 
Håkan Frizén (V) yrkar bifall till förvaltningschefens förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Jon Malmqvist (KD) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt 
förvaltningschefens förslag.  
 
 
Beslutet skickas till: 
För kännedom 
Kommunstyrelsen 
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§ 141 Dnr 2022-00119 
 
Beslut om arbetsstipendium för kulturskapare 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar om att utlysa arbetsstipendier till 
kulturskapare som en del i arbetet med återstarten av kulturlivet. 
 
Bakgrund 
Med syfte att stärka det lokala kulturlivet som en del av 
kulturåterstarten utlyser kultur- och fritidsnämnden i Växjö kommun 
arbetsstipendier för verksamma professionella kulturutövare eller 
motsvarande i kommunen. 
 
Stipendiesumman uppgår till 500 000 kronor och fördelas förslagsvis i 
10 stycken stipendier à 50 000 kr och syftar till att främja kulturskapares 
möjligheter till arbete och försörjning till följd av pandemin. Med 
arbetsstipendium menar vi stöd till kulturutövare, enskild eller i grupp. 
 
Arbetsstipendiet kan till exempel användas till egen konstnärlig praktik 
och kompetensutveckling för att underlätta professionell 
kulturverksamhet. Kulturskapare inom alla konstområden kan söka 
stipendiet. Också verksamma inom yrkeskategorier som är viktiga för 
kulturlivet kan söka stödet. 
 
Studerande kan inte ansöka om arbetsstipendier, inte heller personer 
som har statlig inkomstgaranti för sin konstnärliga verksamhet. 
 
Beslutsunderlag 
Förvaltningschefens skrivelse, 2022-11-09 
 
Yrkanden 
Ordförande Jon Malmqvist (KD) med instämmande av Lena Wibroe (M), 
Annika Nilsson (C), Lena Johansson (MP), Michael Färdig (L), Håkan 
Frizén (V), Christer Svensson (SD), Marko Kosonen (S) och Otto Lindlöf 
(S): Bifall till förvaltningschefens förslag.  
 
Beslutsordning 
Ordförande Jon Malmqvist (KD) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt 
förvaltningschefens förslag. 
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§ 142 Dnr 2021-00019 
 
Beslut om projektering av kontorsytor på Växjö 
stadsbibliotek 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden uppdrar åt förvaltningschef, att i samarbete 
med lokalförsörjningsavdelningen och Vöfab, inleda projektering av 
lokalprojekt för kontorslokalerna på Stadsbiblioteket, plan 3 Växjö. 
 
Bakgrund 
Kontorsytorna på plan 3 i Stadsbiblioteket är idag svåra att fullt utnyttja. 
Det finns begränsningar i nyttjandet av lokalen då det råder brist på 
mötesrum, och de som finns är dåligt ljudisolerade. Samtalsrum saknas 
och arbetsplatserna är placerade i kontorslandskap där lokalens 
utformning gör det svårt att effektivt kunna möblera. Placeringen av de 
gångstråk som finns upplevs idag som störande för personalen som 
arbetar i lokalen. 
 
Vöfab planerar att byta ut de tekniska installationerna i huset för 
ventilation och kyla. I arbetet ingår även att byta ut styrsystemet som 
reglerar klimatet och ventilationen i fastigheten. Detta arbete kommer 
att ske i fläktrum, undercentral samt i de flesta ytor gällande alla plan 
ovan undertak i båda huskropparna. Vöfab kommer även att byta ut 
delar av tillufts- och frånluftsdonen som sitter i undertaken. Kultur- och 
fritidsförvaltningen föreslår därför att man i samband med 
ventilationsarbetet förändrar utformningen av kontorsytorna på plan 3 
och genomför ombyggnationen tillsammans med Vöfabs planerade 
arbeten.    
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 91/2022 lämnat följande förslag till beslut: 
Kultur- och fritidsnämnden uppdrar åt förvaltningschef, att i samarbete 
med lokalförsörjningsavdelningen och Vöfab, inleda projektering av 
lokalprojekt för kontorslokalerna på Stadsbiblioteket, plan 3 Växjö. 
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 21 okober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår bland annat 
att projektet omfattar att se över befintliga ytor på stadsbiblioteket, plan 
3 med målet att genom en ombyggnation skapa bättre och 
ändamålsenliga kontorslokaler för bibliotekets personal. Projektet ska 
också samordnas med fastighetsägarens ventilationsarbeten för att så 
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långt det är möjligt undvika dubbelarbeten och minska påverkan på den 
ordinarie verksamheten i lokalerna. 
 
En första kostnadsbedömning är gjord för projektet och den totala 
projektkostnaden uppskattas till totalt 21 mkr. Målsättningen är 
anbudsupphandling under våren 2023 med entreprenadstart till 
sommaren 2023 med färdigställande till årsskiftet 2023–2024. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Förvaltningschef 
 
För kännedom 
Lokalförsörjningsavdelningen 
Vöfab 
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§ 143 Dnr 2022-00102 
 
Upprustning och renovering av Teleborgshallen 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden uppdrar åt förvaltningschef, att i samarbete 
med lokalförsörjningsavdelningen och Vöfab, starta lokalprojekt för 
Teleborgshallen. 
 
Bakgrund 
Teleborgshallen byggdes 1979 och är en kommunal anläggning för 
inomhusidrotter och har viss kapacitet som publikarena för såväl 
matcher som andra arrangemang. Teleborgshallen omfattar tre ytor för 
inomhusidrott. I byggnaden finns även vissa ytor för 
föreningsmöten/teoriundervisning, omklädningsrum och tidigare fanns 
även en pizzeria i fastigheten. Teleborgshallen har löpande sedan 
uppförandet genomgått planerat underhåll men nu har Vöfab gjort 
bedömningen att all teknisk utrustning och försörjning har nått sin 
totala livslängd och behöver bytas ut. Detta bedöms så omfattande att 
hela eller delar av hallen kommer behöva stängas av under tiden arbete 
pågår. 
 
Kultur- och fritidsförvaltningen har gjort en egen bedömning av hallen 
och kommit fram till att en översyn av hallens inre och yttre logistik bör 
ses över, tillsammans med att flertalet ytor bör renoveras i samband 
med Vöfabs planerade underhåll. Förvaltningen ser också ett behov av 
att se över tekniska/digitala lösningar i hallen kopplat till resultattavla, 
information, inpassering, förvaring, belysning etc. 
 
Behovet av idrottsundervisning och idrottsutövning kvällstid bedöms 
kvarstå i samma utsträckning som nu även under Teleborgshallens 
renovering och tenikutbyte. En tillfällig provisorisk lösning kan bli 
aktuell under tiden.    
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 92/2022 lämnat följande förslag till beslut: 
Kultur- och fritidsnämnden uppdrar åt förvaltningschef, att i samarbete 
med lokalförsörjningsavdelningen och Vöfab, starta lokalprojekt för 
Teleborgshallen. 
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 21 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår bland annat 
att förvaltningen föreslår därför nämnden, att i samband med Vöfabs 
planerade underhåll och tenkikutbyte, besluta om att starta ett 
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lokalprojekt som syftar till att se över hela hallen, dess inre och yttre 
logistik och planlösning samt dess funktion för föreningsliv och 
skolundervisning på Teleborg och Växjö kommun. 
 
Projektet ska också omfatta en utredning om en möjlig placering av 
tillfällig ersättningsyta för delar av Teleborgshallen under tiden arbete i 
byggnaden pågår. 
 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Förvaltningschef 
 
För kännedom 
Lokalförsörjningsavdelningen 
Vöfab 
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§ 144 Dnr 2021-00129 
 
Lokalprojekt sporthall Furutåskolan 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar uppdra åt förvaltningschef att, i 
samarbete med lokalförsörjningsavdelningen och Vöfab, fortsätta 
projektering av en ny sporthall inom ramen för lokalprojektet 
Furutåskolan. 
 
Bakgrund 
En statusutredning av Furutåskolan som genomförts av fastighetsägaren 
Vöfab och oberoende konsulter visar på brister i de flesta av 
huskropparna. Stora renoveringsåtgärder på flera håll i byggnaderna 
rekommenderas, alternativt att ersätta byggnaderna fullt ut. 
 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade i § 170/2021 uppdra åt 
förvaltningschef att, i samarbete med lokalförsörjningsgruppen och 
Vöfab, starta lokalprojekt för Furutåskolans idrott i samband med 
lokalprojektet för hela Furutåskolan.    
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 93/2022 lämnat följande förslag till beslut: 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar uppdra åt förvaltningschef att, i 
samarbete med lokalförsörjningsavdelningen och Vöfab, fortsätta 
projektering av en ny sporthall inom ramen för lokalprojektet 
Furutåskolan. 
 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 21 oktober 2022 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår bland annat 
att i samband med att en ny skola för tre paralleller byggs på Teleborg 
föreslår förvaltningen även att en ny sporthall ska byggas på 
skolfastigheten. Sporthallen ska utföras med spelplan (20 x 40 meter) 
samt säkerhetsavstånd för en total yta om 43 x 23 meter och vara 
dimensionerad för spel av olika typer av inomhusidrott. Även viss 
läktarsittning ska vara möjlig i hallen för publik vid matchspel. 
 
En första kostnadsbedömning är gjord för projektet utifrån antagen yta. 
Projektkostnader uppskattas till totalt 350 mkr varav uppskattade 
kostnader för kultur och fritidsnämnden bedöms till 58 mkr. Angiva 
kostnadsbedömningar är exklusive index. Målsättningen är att den nya 
sporthallen ska vara klar efter etapp två av projektet och att 
byggnationen ska vara klar under 2027. 
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Yrkanden 
Michael Färdig (L): Bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Jon Malmqvist (KD) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt 
arbetsutskottets beslut. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Förvaltningschef 
 
För kännedom 
Lokalförsörjningsavdelningen 
Vöfab 
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§ 145 Dnr 2021-00029 
 
Taxa för uthyrning av mässgolv 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden fastställer förslag till ny uthyrningstaxa för 
mässgolv:   
 

1. 15 kr per kvadratmeter per påbörjad vecka.  
Kostnad för vaktmästare, truck, transport etc tillkommer. 
Eventuella skador på golvet ersätts av hyresgästen.  
 
2. Taxan träder i kraft 2022-12-01.    

 
Bakgrund 
Kultur- & fritidsnämnden har ett mässgolv som företrädesvis nyttjas i 
Tipshallen till olika typer av evenemang för att skydda konstgräset och 
möjliggöra fler användningsområden för hallen. 
 
Golvet har vi några tillfällen hyrts ut till Arenastadens övriga arenaägare 
för att nyttjas vid evenemang i deras arenor. För att underlätta för detta 
föreslås en beslutad taxa som tydliggör vilken ersättning som ska tas ut. 
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 94/2022 lämnat följande förslag till beslut: 
Kultur- och fritidsnämnden fastställer förslag till ny uthyrningstaxa för 
mässgolv:   
 

1. 15 kr per kvadratmeter per påbörjad vecka.  
Kostnad för vaktmästare, truck, transport etc tillkommer. 
Eventuella skador på golvet ersätts av hyresgästen.  
 
2. Taxan träder i kraft 2022-12-01.    

 
Förvaltningschefen har i en skrivelse den 28 september 2022 redogjort 
för ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår bland 
annat att genom att hyra ut mässgolvet möjliggör Växjö kommun att fler 
evenemang arrangeras i kommunen. 
 
Uthyrningstaxan för mässgolvet underlättar förhyrningen och skapar en 
likvärdighet för hyresgästerna. Den skapar också tydlighet kring vilka 
kostnader förhyrningen innebär för hyresgästen. 
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Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Föreningsservice 
Kommunikationsavdelningen 
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§ 146 Dnr 8159 
 
Övrigt 

Ordförande Jon Malmqvist överräcker en blomma till förvaltningschef 
Tomas Ekelius och tackar för samarbetet under den gångna 
mandatperioden.  
 
Christer Svensson (SD) tackar förvaltningschef Tomas Ekelius för 
samarbetet under den gångna mandatperioden.  
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